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 P R O T O K Ó Ł   NR  VI/2024 

VI sesji Rady Miejskiej w Golinie 

07 listopada 2024 r. 
 

Rada Miejska w Golinie liczy 15 radnych, w obradach wzięło udział 14 radnych. Lista 

obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w obradach udział wzięli: Burmistrz Goliny Mirosław Durczyński, Zastępca 

Burmistrza Goliny Anna Paszek, Skarbnik Goliny Janina Adamczewska i radca prawny 

Tomasz Lisewski. Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Punkt 1 

VI sesję Rady Miejskiej w Golinie otworzyła o godz. 12:00 Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Urszula Furmaniak. Po powitaniu przybyłych podała, że na ustawowy stan 15 radnych 

obecnych jest 14 radnych (nieobecny radny Mariusz Majewski), w związku z czym podjęte 

uchwały oraz decyzje będą prawomocne. Warunek jest spełniony, obecna jest co najmniej  

½ ustawowego składu rady.  
 

Przewodnicząca Rady Urszula Furmaniak poinformowała o spełnieniu obowiązku ochrony 

danych osobowych uczestników sesji poprzez wywieszenie klauzuli informacyjnej z zakresu 

ochrony danych osobowych na tablicy ogłoszeń znajdującej się przy wejściu na salę sesyjną. 

Następnie  poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym 

obrady sesji są nagrywane i transmitowane na żywo.  
 

Punkt 2 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przedstawiła porządek obrad VI sesji: 

1. Otwarcie VI sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu V sesji. 

4. Zapytania i wnioski radnych.   

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Goliny.   

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania cennika na 2025 rok za odzysk 

i unieszkodliwianie odpadów z grupy 20… - odpady komunalne łącznie z frakcjami 

gromadzonymi selektywnie (projekt nr 33). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania 

Komitetu Rewitalizacji Gminy Golina (projekt nr 34).  

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na brak działania i bezczynność 

Burmistrza Goliny (projekt nr 35).  

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości  (projekt nr 36).  

10. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa do obliczenia podatku rolnego (projekt nr 37).  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty (projekt nr 38). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych 

nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 

wykorzystywanych jedynie przez część roku (projekt nr 39). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LIV/347/2023 Rady Miejskiej w Golinie 

w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki ze środków Narodowego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na dofinansowanie 

przedsięwzięcia pn. „Modernizacja istniejącego punktu selektywnego zbierania odpadów 

komunalnych na terenie Miasta i Gminy Golina” zmienionej uchwałą nr LXII/431/2023 

Rady Miejskiej w Golinie z 23 listopada 2023 r. (projekt nr 40). 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2024 rok (projekt nr 41).  

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Golina na 

lata 2024 - 2032 (projekt nr 42). 

16. Udzielenie odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach. 

17. Wolne wnioski i informacje.  

18. Zakończenie VI sesji Rady Miejskiej w Golinie. 
 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak stwierdziła, że obrady VI sesji będą przebiegały zgodnie 

z przedstawionym porządkiem obrad. 

Punkt 3 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak zawnioskowała o przyjęcie protokołu V sesji bez 

odczytywania na sesji i zarządziła głosowanie.  
 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 14 radnych. 
 

W związku z powyższym protokół V sesji Rady Miejskiej w Golinie został przyjęty. 
 

Punkt 4 

Zapytania i wnioski radnych 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak poinformowała, że radni nie złożyli zapytań i wniosków 

na podstawie art. 24 ustawy o samorządzie gminnym. 
 

Punkt 5 

Burmistrz Goliny M. Durczyński przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej, 

które stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Punkt 6 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie 

zaopiniowania cennika na 2025 rok za odzysk i unieszkodliwianie odpadów z grupy 20… - 

odpady komunalne łącznie z frakcjami gromadzonymi selektywnie był omawiany podczas 

wspólnego posiedzenia komisji rady.   
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca zarządziła głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 14 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, L. Sieczkowski, 

W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr VI/33/2024 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie zaopiniowania cennika na 

2025 rok za odzysk i unieszkodliwianie odpadów z grupy 20… - odpady komunalne łącznie z 

frakcjami gromadzonymi selektywnie została jednogłośnie podjęta i stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

Punkt 7 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie określenia 

zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji Gminy Golina był 

omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji rady.  
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca zarządziła głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
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Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych.   

Za głosowało 14 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, L. Sieczkowski, 

W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr VI/34/2024 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie  określenia zasad wyznaczania 

składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji Gminy Golina została jednogłośnie 

podjęta i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Punkt 8 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na brak działania i bezczynność Burmistrza Goliny był omawiany podczas 

wspólnego posiedzenia komisji rady.  
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca zarządziła głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych.   

Za głosowało 14 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, L. Sieczkowski, 

W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr VI/35/2024 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie rozpatrzenia skargi na brak 

działania i bezczynność Burmistrza Goliny została jednogłośnie podjęta i stanowi załącznik nr 

6 do protokołu.  
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński podziękował radnym za uznanie skargi za bezzasadną. 

Poinformował, że na podstawie podpisanej umowy na opiekę weterynaryjną nad zwierzętami 

bezdomnymi z budżetu gminy zostało wydatkowane 8 080,00 zł, na utrzymanie zwierząt 

bezdomnych z terenu gminy w schronisku w Koninie – 121 827,32 zł, w schronisku  

w Brzeźnie 2 521,50 zł, a więc łącznie 132 428,82 zł z budżetu gminy w 2024 roku.   
 

Punkt 9 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie określenia 

stawek podatku od nieruchomości był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji 

rady.  
 

Radna A. Kapturska poprosiła o przedstawienie propozycji stawek podatku od nieruchomości. 
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński powiedział, że zaproponowane wysokości stawek podatku 

od nieruchomości wzrosły o 8% w stosunku do obecnie obowiązujących. 
  
Ze względu na brak dalszych uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 14 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, L. Sieczkowski, 

W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr VI/36/2024 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości  została jednogłośnie podjęta i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Punkt 10 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie obniżenia 

średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa do obliczenia podatku rolnego był 

omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji rady. Poinformowała, że podstawa do 

obliczenia podatku rolnego na 2025 rok została zaproponowana na poziomie 60,00 zł za 1 dt. 
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński powiedział, że jest to kwota na poziomie kwoty podatku  

w 2024 roku. 
  
Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca zarządziła głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za głosowało 14 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, L. Sieczkowski, 

W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr VI/37/2024 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 

żyta przyjmowanej jako podstawa do obliczenia podatku rolnego została jednogłośnie podjęta 

i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Punkt 11 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej 

opłaty był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji rady.  
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca zarządziła głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych.   

Za głosowało 14 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, L. Sieczkowski, 

W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr VI/38/2024 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty została 

jednogłośnie podjęta i stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 

Wiceprzewodniczący Rady P. Grochociński poinformował, że od 1 stycznia 2025 r. stawka 

opłaty za odpady komunalne zbierane i odbierane selektywnie będzie wynosiła 27,00 zł od 

osoby miesięcznie, natomiast stawka za odpady komunalne zbierane nieselektywnie 81,00 zł 

od osoby miesięcznie. Jest to najniższa stawka jaka mogła zostać przyjęta, aby zapewnić 

zmniejszenie deficytu w systemie gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie gminy.  

Podwyżka stawek opłat za odpady komunalne wynika ze wzrostu opłat za przyjmowane do 

spalarni MZGOK w Koninie odpady od gmin.  
  

Punkt 12 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie ryczałtowej 

stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których 

znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie przez część roku był omawiany 

podczas wspólnego posiedzenia komisji rady. Powiedziała, że od 1 stycznia 2025 r. stawka 
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opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi zbieranymi w sposób selektywny wynosi 

200,00 zł rocznie za nieruchomość wykorzystywaną na cele rekreacyjno-wypoczynkowe oraz 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi zbieranymi w sposób nieselektywny 600,00 zł 

rocznie za nieruchomość wykorzystywaną na cele rekreacyjno-wypoczynkowe.   
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca zarządziła głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych.   

Za głosowało 14 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, L. Sieczkowski, 

W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr VI/39/2024 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki 

letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie przez część roku została jednogłośnie podjęta  

i stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
 

Punkt 13 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr LIV/347/2023 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie zaciągnięcia długoterminowej 

pożyczki ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  

w Warszawie na dofinansowanie przedsięwzięcia pn. „Modernizacja istniejącego punktu 

selektywnego zbierania odpadów komunalnych na terenie Miasta i Gminy Golina” był 

omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji rady.  
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński poinformował, że na terenie modernizowanego punktu 

selektywnego zbierania odpadów komunalnych pozostało jeszcze do zamontowania 

oświetlenie. 
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca zarządziła głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych.   

Za głosowało 14 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, L. Sieczkowski, 

W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr VI/40/2024 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie zmiany uchwały nr 

LIV/347/2023 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki 

ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie 

na dofinansowanie przedsięwzięcia pn. „Modernizacja istniejącego punktu selektywnego 

zbierania odpadów komunalnych na terenie Miasta i Gminy Golina” została jednogłośnie 

podjęta i stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
 

Punkt 14 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu na 2024 rok był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji rady.  
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca zarządziła głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
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Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych.   

Za głosowało 14 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, L. Sieczkowski, 

W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr VI/41/2024 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie zmiany budżetu na 2024 rok 

została jednogłośnie podjęta i stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński podziękował radnym za przyjęcie zmian w budżecie gminy 

na 2024 rok. Poinformował, że po 15 listopada br. gmina powinna otrzymać 2 mln zł tzw. 

„rządowej kroplówki”. Są to dodatkowe środki dla samorządów z tytułu uzupełnienia 

subwencji ogólnej. 

Punkt 15 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Golina na lata 2024 – 2032 był omawiany podczas 

wspólnego posiedzenia komisji rady.  
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały przewodnicząca zarządziła głosowanie 

nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 14. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 14 radnych.   

Za głosowało 14 radnych (P. Ciesielski, E. Cieślak, D. Czajka, T. Duryński, A. Dylewska,  

U. Furmaniak, P. Grochociński, M. Jakubowska, A. Kapturska, Z. Kasprzak, L. Sieczkowski, 

W. Staśkiewicz, Ł. Wasilewski, M. Wieczorek). 
 

Uchwała nr VI/42/2024 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Golina na lata 2024 – 2032 została jednogłośnie podjęta i stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu.  

Punkt 16 

Udzielenie odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach 

Przewodnicząca Rady U. Furmaniak przypomniała, że na poprzedniej sesji nie było 

wniosków zgłoszonych przez radnych.   

Punkt 17 

Wolne wnioski i informacje 

Burmistrz Goliny M. Durczyński poinformował o: 

- wynikach wyborów zarządów osiedli w Golinie: przewodniczącą zarządu osiedla Starówka 

została Iga Mielczarek, przewodniczącą zarządu osiedla Wschód – Anna Karmowska,  

a przewodniczącym zarządu osiedla Zachód – Maciej Kwaśniewski, 

-  stanie podłączeń nieruchomości do sieci kanalizacyjnej, najwięcej podłączeń jest  

w Adamowie i Adamowie-Kolonii, najmniej w Kraśnicy, Spławiu, Kawnicach i we 

Węglewie, 

- w nawiązaniu do rozpatrywanej dzisiaj skargi na działania Burmistrza Goliny stwierdził, że 

gmina nie zaniedbuje zadań związanych z przeciwdziałaniem bezdomności zwierząt, 

- przypomniał o przekazanej radnym informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w roku 

szkolnym 2023/2024,  

- powiedział, że inwestycje rozpoczęte w 2024 roku będą realizowane w 2025 roku, 

- poinformował, że została zakończona przebudowa drogi dojazdowej do gruntów rolnych  

w Rososze oraz budowa drogi gminnej na odcinku Węglew-Kraśnica. 
 

Radny M. Wieczorek zgłosił o naprawę nawierzchni drogi we Węglewie ul. Dębowa. 

Następnie poprosił o ustawienie znaku z zakazem postoju przy ul. Królewskiej we Węglewie 
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ze względu na słabą widoczność przy wyjeździe z ul. Sobieskiego oraz wymianę 4 płyt 

chodnikowych przy ul. Królewskiej. Następnie wniósł o ponowienie zaproszenia do 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie przebudowy drogi krajowej 92 

na odcinku Węglew – Kraśnica. 
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński odczytał pismo z Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  

i Autostrad w sprawie nieobecności przedstawicieli GDDKiA na dzisiejszej sesji Rady 

Miejskiej w Golinie, stanowiące załącznik nr 14 do protokołu. 
 

Radny P. Ciesielski przypomniał o potrzebie wykonania nowych nasadzeń drzew u zbiegu  

ul. Kusocińskiego i ul. Jasnej. Następnie ponowił prośbę odnośnie poprowadzenia 

światłowodu na ul. Bema oraz wniósł o poprawę bezpieczeństwa drogi powiatowej  

ul. Kolejowa łącznie z doświetleniem przejść dla pieszych. 
 

Radna E. Cieślak oznajmiła, że jeżeli dla przedstawicieli GDDKiA dzisiejszy termin 

spotkania nie był odpowiedni, to powinni zaproponować inny termin spotkania. Oznajmiła, że 

mieszkańcy Węglewa i Kraśnicy dopominają się o przekazanie informacji kiedy rozpocznie 

się przebudowa drogi krajowej 92 na odcinku Węglew – Kraśnica. Zwróciła się do 

zarządzających w GDDKiA o poważne potraktowanie problemu i mieszkańców. 
 

Radny T. Duryński poprosił o naprawę drogi o numerach działek 77, 78, 79 w Adamowie 

oraz wiaty przystanku autobusowego przy drodze powiatowej w Adamowie. Następnie wniósł  

o namalowanie znaków poziomych na pasie pieszo-rowerowym na drodze powiatowej  

w Adamowie w kierunku Brzeźniaka. 
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński powiedział, że będzie rozmawiał z kierownikiem rejonu  

w Koninie GDDKiA Arturem Szymczakiem w sprawie ustalenia terminu spotkania w sprawie 

przebudowy drogi krajowej 92. Poinformował, że w 2025 roku zostanie realizowane 

zagospodarowanie placu przy ul. Piaskowej w Golinie wraz z rozbudową kanalizacji 

deszczowej. Powiedział, że nasadzenia drzew realizowane są na bieżąco. Następnie oznajmił, 

że poprawa bezpieczeństwa drogi powiatowej na odcinku Golina - Kazimierz Biskupi (w tym 

ul. Kościuszki i ul. Kolejowa) ujęta jest w harmonogramie zadań powiatu do realizacji na lata 

2024-2025. Natomiast poprawa oświetlenia przejść dla pieszych ul. Kościuszki  

i ul. Kolejowa była omawiana podczas spotkania Przewodniczącej Rady Powiatu 

Konińskiego Żanetty Matlewskiej z Zarządem Dróg Powiatowych w Koninie. Przypomniał, 

że został podpisany akt notarialny na nieodpłatne nabycie przez Gminę Golina nieruchomości 

drogowej przy bloku ul. Poprzeczna 10. W sprawie naprawy wiaty przystanku autobusowego 

w Adamowie odpowiedział, że gmina kompleksowo zajmie się naprawami wiat 

przystankowych.   
 

Radna A. Kapturska ponowiła prośbę o naprawę wiaty przystanku autobusowego przy drodze 

krajowej w Spławiu oraz wniosła o poprawę bezpieczeństwa na skrzyżowaniu  

ul. Poniatowskiego i ul. Kościuszki/ul. Kolejowa. 
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński przypomniał, że ulice: Poniatowskiego, Kościuszki  

i Kolejowa są drogami powiatowymi. Dla poprawy widoczności zostały poobcinane gałęzie 

drzew, natomiast kolizje samochodowe na skrzyżowaniu są wynikiem niezachowania 

ostrożności i nieprzestrzegania przepisów drogowych przez kierowców. Natomiast przystanki 

autobusowe przy drodze krajowej 92 w Spławiu zostaną naprawione przez Zarząd Dróg 

Krajowych po zrealizowaniu przebudowy skrzyżowania Spławie – Barbarka. 
 

Wiceprzewodniczący Rady P. Grochociński powiedział, że skrzyżowanie ul. Poniatowskiego 

i ul. Kościuszki/ul. Kolejowa jest dobrze oznakowane, a problem stanowią kierowcy, którzy 
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nie dostosowują się do przepisów drogowych. Zażartował, że jedynym rozwiązaniem byłoby 

postawienie szlabanu na tym skrzyżowaniu. 
 

Przewodniczący Zarządu Os. Zachód M. Kwaśniewski powiedział, że zasadne jest 

doświetlenie przejść dla pieszych na ul. Kolejowej, a szczególnie przy Komisariacie Policji. 

Zwrócił uwagę, że przy wyjazdach z ul. Bohaterów II Wojny Światowej, ul. Poprzecznej,  

ul. Poniatowskiego w ul. Kolejową nie ma oznakowań poziomych i pionowych informujących 

o przejściach pieszo-rowerowych, co zagraża bezpieczeństwu rowerzystów.  
 

Sołtys Myśliborza M. Czerniak podziękowała za wykonanie remontu odcinka drogi  

w kierunku „Kaboro” w Myśliborzu i jednocześnie poprosiła o dokończenie remontu tej drogi 

w przyszłym roku wraz z udrożnieniem przydrożnego rowu.  
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński odpowiedział, że w 2025 roku zostanie dokończony remont 

tej drogi wraz z wykonaniem udrożnienia rowu melioracyjnego. 
 

Punkt 18 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej U. Furmaniak 

podziękowała wszystkim zebranym za przybycie i zamknęła o godz. 13:10 obrady VI sesji 

Rady Miejskiej w Golinie. 

 
 
 

Protokołowała                   Przewodniczyła 

        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

         Jolanta Piasecka                

                  Urszula Furmaniak 

 

 

 

 


